

**Notulen** van de 282<sup>e</sup> vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde gehouden op donderdag 1 april 2021 om 19:30 ; digitaal via Teams

**Aanwezig:**

Roelof Kraak	voorzitter en secretaris
Petra de Bruin	penningmeester, Financiën
Siska Wieland	lid, Notulen, Financiën, Ledenadministratie
Peter Maat	algemeen bestuurslid
Anne Vogt	bestuurslid, Duurzaamheid

---

**1. Vaststelling agenda**

De agenda wordt definitief vast gesteld.

**2. Notulen 281<sup>e</sup> vergadering**

Na enige aanpassingen worden de notulen goed gekeurd en ze kunnen gepubliceerd worden.

**3. Actie- en besluitenlijst**

Deze wordt bijgewerkt.

**4. Vertrek Peter en overige vacatures**

Peter ligt even toe waarom hij heeft besloten het bestuur te gaan verlaten.

Er wordt nog een aantal namen genoemd om te benaderen. Roelof gaat haar benaderen.

Helaas hebben zich geen mensen uit zichzelf gemeld.

**5. Activiteiten**

-terugblik op berm-opruim-actie > was een succes en goed georganiseerd

-voortgang ALV/ stemprocedure > er kan nu niet meer gestemd worden. In totaal hebben er 36 mensen gestemd> de grootste stemming was de huuraanpassing> met een ruime meerderheid is de aangepaste huur aangenomen.

Ook een opmerking over het onderhoudsplan Theehuis > dit zetten we op de agenda de volgende keer

Verder gaan we kijken naar de overige opmerkingen en gaan we ook mee aan de slag

-terugblik opening d'Olle Tuun > Was geslaagd, is ook gepubliceerd in de kranten

-voortuitblik op paasquiz op maandag 2<sup>e</sup> paasdag > wordt georganiseerd, tot op heden niet veel aanmeldingen, hopelijk komt er nog meer

-procedure gebruik formulier aanmelding activiteit > We willen graag dat dit formulier ook naar Roelof gestuurd wordt en niet alleen naar Erik.

-start bermbrigade o.l.v. Riek Guikema > Riek is een nieuw lid van duurSZaam. Ze heeft een idee om eens per 3 maanden een bermopruimactie te houden. Ze gaat hier actie in ondernemen . Roelof gaat haar vragen om hier een stukje over te schrijven voor in de nieuwsbrief

**6. Communicatie**

- te plaatsen in nieuwsbrief: terugkoppeling stemming en besluiten ALV.

**7. Financien**

-voortgang, kwartaalrapportage in tweede kwartaal > komt volgende vergadering

-navraag gehad of we een ANBI-status kunnen hebben; mondelinge toelichting> conclusie > gaan we niet doen!

-schadeclaim na berm-schoonmaakactie > Een inwoner heeft glas tegen het been aangehad, daarmee is haar spijkerbroek stuk gegaan. We gaan dit vergoeden, we zijn hier voor verzekerd, helaas wel een eigen risico van € 50.00.

Dit is wel even weer voor ons dat we er even over na gaan denken om eigen risico opmerking bij deelname te gaan plaatsen

## **8. Projecten/ activiteiten**

8.1. Project MOL; regie: Anne, Roelof, Martijn en Ada

Terugkoppeling over evaluatie/ onderzoek doorstart project ( bespreking vrijdag 27 maart).  
Er wordt navraag gedaan om te kijken wat er beter zou kunnen/had gekund in dit project.

8.2. Onderhoud Theehuis ; regie: Roelof/ Jos Leber

Vergoeding aardbeving-schade ontvangen; voorstel volgt

8.3 Voortgang fietssnelweg: starten werkgroep met Lettelbert. regie: Peter / Frouwke Kuipers . Peter wil de regie wel blijven houden inzake dit project > terugkoppeling naar Roelof.  
Her project lijkt stil te staan. Peter gaat achter de status aan. Zodra het nodig is sluiten wij als bestuur weer aan!

8.4. Voortgang hokje begraafplaats; regie: Roelof

Procedures zijn afgerond, wordt in voorjaar verplaatst ( toezegging gemeente)

8.5. Voortgang procedure terrein Dusseldorp: regie Peter/ Henk Smids

Roelof neemt contact op met de heren die zich hiervoor ingezet hebben over de huidige stand van zaken.

Peter blijft op de reservebank zitten.

8.6. Terugkoppeling gesprek met gemeente over bezwaar concept begraafplaatsenbeleid.

Er is een toelichting geweest, de gemeente heeft hierom gevraagd. Anne Jelle Schilstra, Bert Boekholt en Roelof zijn naar het gemeentehuis geweest hiervoor. De argumentatie die er lag komt vooral van de begrafenisvereniging van Leek kwamen de heren achter. Ze hebben het gesprek al prettig ervaren. De gemeente gaat nog meer gesprekken aan. Als er niet snel genoeg reactie komt ondernemen wij weer actie (na de zomer)

8.7 Buurt Whatsapp groep Midwolde

Ligt nog stil > Contact opnemen?

## **9. Mededelingen / ingekomen stukken**

-Mailing Bewust Wonen Westerkwartier Anne heeft aanvraag ingediend ; stand van zaken in voorbereiding besteding prijs. DuurZSaam maakt plan

-voortgang besluit om Dropbox account te openen > is geregeld, alleen bestuursleden hebben nu nog toegang

-mail gemeente over dorpsbudget; we hebben hier helemaal niks meer over gehoord. Roelof neemt nog een contact op

-webinar RES Groningen op 24 maart jl. ( zie mail)

-persbericht Jose de Boer > over de oude Tuun en bijen

-nationale zaaidag 22 april > hier wordt iets over gepubliceerd in de nieuwsbrief

-woonvisie gemeente Westerkwartier, zie bijlage, aandacht voor uitspraak ondersteuning voor aanleg Lelylijn.

-online festival gemeente over toekomstbeelden, zie bijlage. Als er tijd is sluit Roelof aan

-uitnodiging online-bijeenkomst visie hoofdwegenstructuur Westerkwartier

## **10. Rondvraag**

AED > Licentie verlengen gaan we uitzoeken

## **11. Volgende vergadering**

**Donderdag 6 mei 19.30 uur**

<b>Datum</b>	<b>Actie</b>	<b>Door</b>	<b>Status/Update</b>
12-6-2018	AVG uitwerken/beleidsdocument inzake plaatsen stukken	Roelof K./Peter	voorstel gereed, nog agenderen Peter neemt initiatief voor overleg met Roelof
7-3-2019	Onderzoeken of extra AED's aangeschaft moeten worden		Voorlopig geen prioriteit
10-10-2019	Onderhoudsplan theehuis	Jos	Vorbereiden voor ALV 2021
10-10-2019	Happy Hour weer invoeren?	Roelof	Zodra dat weer kan
03-09-2020	Rommelmarkt	Bestuur	Zodra het weer kan
05-11-2020	Navraag bij gemeente over bestemming grasland Hummel	Roelof	Nog te doen
26-11-2020	Inzake terrein Jager contact op nemen met Henk ivm overdracht	Peter	Vervolg afwachten
01-04-2021	na gaan denken om eigen risico opmerking bij deelname te gaan plaatsen	Bestuur	
01-04-2021	mail naar gemeente over dorpsbudget;	Roelof	
01-04-2021	AED cursus		
<b>Datum</b>	<b>Besluit</b>	<b>Actie door</b>	<b>Status</b>
28-1-2021	ALV maart 2021 niet fysiek maar via mail met stemformulier Gele Boekje via post verspreiden	allen	Vorbereiding 25 februari gereed
28-1-2021	Vacature secretaris invullen	allen	Oproep in nieuwsbrief en nadenken mogelijke kandidaten